
  

                                                                                     Z A P I S N I K 

  
seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 6. 10. 2010, ob 15:00, v seminarski sobi fizike. 
  
Prisotni:   M. Gams, J. Jakofčič, M. Štraus, C. Filipič, G. Kramberger, J. Pungerčar, Z. Jernejc. 

  
Odsotnost opravičili: T. Ručigaj, A. Fekonja, M. Koželj, G. Tavčar, D. Zupančič, R. Pergarec, I. Zajc I. 
Falnoga. 
  
  
Zaradi nesklepčnosti bodo ostali člani IO SVIZ/IJS o predlogih oz. sklepih glasovali po el. pošti. 
  
  
1. Potrditev zapisnika prejšnje seje (22. 9. 2010) 
  
2. Tekoča obvestila 
  
3. Solidarnostna pomoč 
  
4. Razno 
  
  
  
  

Ad 1) 
  
Zapisnik prejšnje seje je bil sprejet brez pripomb. 
  

Ad 2) 
  

M. Gams je prisotne seznanil s trenutnimi razmerami v pogajanjih med sindikati javnega sektorja ki jih 
zastopa vodja pogajalske skupine Janez Posedi in vlado o zamrznitvi plač. Po predlogu vlade, da bi tretjo 

četrtino izplačala, ko bi gospodarska rast bruto družbenega proizvoda presegla 2,5%, se je sindikalna stran 

odločila, da zamrzne stavko. Pogajanja o tretji četrtini  in nastalih anomalijah pri prevedbi v nove plačne 
razrede se bodo nadaljevala. Če pogajalci v tednu dni ne bodo našli rešitve, bodo sindikati spet odločali o 

stavki, vlada pa o razveljavitvi kolektivne pogodbe. V kolikor bi vlada razveljavila kolektivno pogodbo, bi se 
po besedah Branimirja Štruklja tudi SVIZ priključil stavki. 
  
  
 
Na SVIZ-u je 

4. oktobra potekala razprava z ministrom za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo Gregorjem Golobičem 

o osnutku Nacionalnega programa visokega šolstva 2011-2020 (NPVŠ). V razpravo so se 
s svojimi vprašanji in stališči vključili SVIZ-

ovi sindikalni zaupniki, predstavniki  visokega šolstva in znanosti. Ena osrednjih tem 
je bila zapostavljenost zaposlenih v visokem šolstvu in znanosti v primerjavi z delavci s podobno izobrazb

o in stopnjo odgovornosti kot v drugih delih javnega sektorja. Minister Golobič meni, da je umestitev viso

kega šolstva v piramido sistema plač v javnem sektorju ena od večjih težav. Je 
pa po njegovem na akademski skupnosti sami, da si izbori spremembe, če ocenjuje, da bi bilo tako zanjo 

najboljše, npr. da izstopi iz javnega sektorja. 



 
 

 
Pogovor je potekal tudi o izhodiščih za nacionalni raziskovalni in inovacijski program (NRIP) 2011 -

2020. V izhodiščih je predlagana večja avtonomnost in odgovornost javnih in nejavnih organizacij pri oblik
ovanju njihove kadrovske in razvojno-

programske strategije. Nujna je sprememba v nadzoru, vodenju in organizaciji poslovanja.  Predlagana je
 možnost izključitve RRI dejavnosti iz zakona o javnih uslužbencih. NRIP bo šel v javno razpravo, zato je 

minister prisotne pozval, naj mu posredujejo predloge oz. pripombe, ki jih bodo na ministrstvu tudi obrav

navali. 
  
IO je sprejel sklep, da se 
do naslednje seje zberejo predlogi oz. pripombe na NRIP, ki bodo kasneje posredovane ministru. Pregled

ovanje bo koordiniral J. Pungerčar. 
  
Na SVIZ-u so 

4. oktobra na Konferenci visokega šolstva in znanosti  SVIZ potekale volitve novega  vodstva konference. 

Zaradi nezadostne udeležbe zaupnikov novo vodstvo sicer (še) ni bilo izvoljeno, pač pa bodo volitve glede
 na pravilnik potekale še dopisno med tistimi zaupniki, ki se današnjega zbora zaradi zadržanosti niso mo

gli udeležiti. Novi predsednik (kandidat za predsednika je prof. dr. Matjaž Gams) 
in predsedstvo naj bi bili tako znani prihodnji teden. 
Uspešno je bil sprejet tudi predlog o ustanovitvi Sindikalne konference visokega šolstva in znanosti na Ob

močnem odboru Ljubljana in okolica. O veljavnosti tega predloga pa 
je potrebno počakati do naslednjega tedna, ko bodo o 

tem predlogu glasovali po pošti tudi tisti sindikalni zaupniki, ki se konference zaradi drugih obveznosti nis
o mogli udeležiti. 
  
D. Bevc 

je prisotne obvestil, da so člani sindikata za svoje osnovnošolce in srednješolce že prejeli pomoč za nakup

 šolskih potrebščin v višini 59 € na otroka. 
Direktor IJS bo za novoletno obdaritev namenil 45 

€ na otroka (otrok je trenutno 185), za vse ostalo bo poskrbel sindikat. Novoletna obdaritev bo 16. decem
bra 2010 ob 18. uri v Peterlinovem paviljonu. 
  
IO 
je obravnaval pritožbo članice sindikata v zvezi z Atlantisom. Stroške, ki jih je imela pri vstopu v Vodno m

esto - Atlantis, ji sindikat ne bo pokril. IO je sprejel sklep, da D. 
Bevc skuša ugotoviti, kdo od članov je povzročil takšno situacijo. 
  
IO je obravnaval odgovor direktorja IJS (datiran 23. 9. 
2010) glede sklepa Upravnega odbora (79. seja UO) 

v zvezi s prisotnostjo predstavnika sindikata na sejah  UO, iz katerega je razvidno, da sindikat ne 

more prisostvovati pri vseh točkah dnevnega reda in v zvezi s tem sprejel sklep, 
s katerim ugotavlja, da gre za kršitev 17. člena Kolektivne pogodbe za negospodarske dejavnosti. Poziva

mo UO, da ta sklep umakne, preden o tem obvestimo javnost in pristojne organe. S tem sklepom IO 
SVIZ/IJS je potrebno seznaniti direktorja IJS in člane UO. 
  
  

Ad 3) 
  
IO SVIZ IJS je sprejel sklep, da se dodeli solidarnostno pomoč članici sindikata (elementarna nesreča) v 

višini 250 €. 
  



IO je sprejel sklep, da razpravo o sindikalnem izletu odloži do naslednje seje zaradi morebitnih novih 
prosilcev za solidarnostno pomoč. 

  
  

Ad 4) 
  
O dopustu za manj ugodne delovne pogoje bo IO razpravljal kot samostojno točko na naslednji seji. 
  
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.10 uri. 
Do 13. 10. 2010 so po elektronski pošti za vse predloge oz. sklepe glasovali trije člani IO, kar v skladu 
s  Poslovnikom IO SVIZ/IJS pomeni, da so vsi predlogi oz. sklepi sprejeti. 
  
  
  
  
Sestanek sta vodila C. Filipič in M. Gams. 
  

  

  
  

Zapisal: Dušan Bevc 
  
  

  
  

Poslano:           - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
                       - svetovalcema direktorja 
                        - v. d. sekretarke IJS 
                        
  
 


